
                         Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP 

Finančná komisia 

 

Zápisnica zo zasadnutia komisie dňa 21. 03. 2023 o 16.00 hod.  

konaného v zasadacej miestnosti Miestneho úradu MČ Košice - Sídlisko KVP 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny - Ing. Roman Matoušek, Mgr. Mária Ivanecká, Ing. Martin 

Žec, Mgr. Mariana Kelbelová, Monika Olexová 

Neprítomní: doc. MVDr. Peter Korim, CSc., Ing. František Palkó 

 

Program: 

1) Otvorenie  

2) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie november 

2022 
3) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie december 

2022  
4) Návrh na I. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice-Sídlisko KVP na rok 2023              

5) Návrh na zmenu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice-
Sídlisko KVP             

 10) Rôzne 
11)  Záver 
 

 

1) Otvorenie 

Predseda komisie Ing. Roman Matoušek privítal prítomných členov na zasadnutí komisie, 

oboznámil členov komisie s programom a zároveň oznámil, že komisia je uznášania schopná. 

Súčasne oznámil, že Ing. František Palkó sa písomne vzdal členstva vo finančnej komisii 

z dôvodu pracovnej zaneprázdnenosti.  

                   Hlasovanie k programu: 

                                                                                                      Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 

 

Jednotlivé body programu boli prerokované a bolo za nich hlasované. 

 
 
2) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie november 

2022 
Ing. Háberová informovala o zmenách v rozpočte, ktoré bolo potrebné realizovať z dôvodu 
objektivizácie plnenia príjmov a čerpania výdavkov k 30.11.2022, ako aj z dôvodu pridelenia 
finančných prostriedkov z MV SR na úhradu príspevkov na ubytovanie odídencov za mesiac 
október 2022. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie informatívnu správu o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie 

november 2022.    
  Hlasovanie: 
  Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
 

3) Informatívna správa o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie december  

2022 



Ing. Háberová informovala o zmenách v rozpočte. Úprava sa realizovala z dôvodu 
objektivizácie plnenia príjmov a čerpania výdavkov k 31.12.2022, ako aj z dôvodu pridelenia 
finančných prostriedkov z MV SR na úhradu príspevkov na ubytovanie odídencov za mesiac 
november 2022, ako aj pridelenie finančných prostriedkov – transferu na inflačnú pomoc pre 
Denné centrum, transferu zo ŠR – DI Rodinka, transferu z environmentálneho fondu na kúpu 
komunálneho vozidla, dorovnania podielových daní. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

vziať na vedomie informatívnu správu o zrealizovaných rozpočtových opatreniach za obdobie 

december 2022. 
  Hlasovanie: 
  Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
4) Návrh na I. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP na rok 2023  
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek informoval prítomných o pridelení finančných 
prostriedkov v závere roka, čím vznikla potreba v novom rozpočte meniť kódy zdroja. 
Ing. Háberová uviedla, že v návrhu na I. zmenu rozpočtu na rok 2023 je zohľadnená úprava 
podielových daní z mesiaca december 2022. Okrem toho sa zvyšoval príspevok na ubytovanie 
Lex Ukrajina (z pôvodne avizovaných 2 mesiacov na zatiaľ 5 mesiacov). MČ boli poukázané 
finančné prostriedky z rozpočtu KSK na Skate park, MV SR poukázalo finančné prostriedky 
na referendum. Ostatné úpravy rozpočtu vyplynuli z operatívneho riešenia jednotlivých 
činností. Vo výdavkovej časti sa upravoval aj rozpočet na nový paragraf – zamestnávanie 
aktivačných pracovníkov a rozpisoval sa na tri konkrétne zmluvne dohodnuté projekty 
z ÚPSVaR.  
Mgr. Kelbelová sa informovala, či MČ znížila rozpočet v podpoložke poplatky za RTVS, ktoré 
majú byť zrušené a o nových typoch zmlúv pre aktivačných pracovníkov od roku 2023. 
Ing. Háberová povedala, že úprava rozpočtu v podpoložke poplatky za RTVS nie je potrebná, 
nakoľko v rámci nej sú rozpočtované aj iné výdavky na poplatky. 
Ing. Žec sa informoval, či sa bude znižovať dodávateľský spôsob zimnej údržba, keďže bude 
zabezpečené nové komunálne vozidlo. 
Predseda komisie Ing. Roman Matoušek uviedol, že obstarané komunálne vozidlo bude zatiaľ 
slúžiť na letnú údržbu – polievanie zelene, čistenie ulíc a ciest o prachu a pod. a že sa 
pravdepodobne zníži podiel dodávateľskej zimnej údržby, ale celkom sa vylúčiť nedá. 
Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

schváliť návrh na I. zmenu rozpočtu Mestskej časti Košice – Sídlisko KVP na rok 2023 
  Hlasovanie: 
  Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
 
5) Návrh na zmenu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice 
– Sídlisko KVP 
Predseda komisie Ing. Matoušek informoval, že posledná úprava výšky nájomného bola 
u väčšiny nájomcov pre 10 – 15 rokmi. S úpravou cien nájmov sa uvažovalo pred 3 rokmi, ale 
vplyvom pandémie koronavírusu to nebolo možné zrealizovať. Vysvetlil, akým spôsobom sú 
riešené v prílohe č. 1 ceny nájmov a že bola využitá indexová metóda podľa typu 
prenajímaných budov. Aby MČ mohla majetok zveľaďovať, musia sa prehodnotiť jednotlivé 
nájmy a musí sa minimalizovať „osobitný zreteľ“.  
Mgr. Kelbelová sa dotazovala, či sa bude zvyšovať nájom Pošte a Slovnaftu. 
Predseda komisie Ing. Matoušek oznámil, že práve u týchto nájomcov sa už nájomné 
upravovalo a bude sa ich týkať len zvýšenie o inflačný koeficient, prípadne služby, vzhľadom 
k enormnému nárastu cien za energie. 



Uznesenie k danému bodu rokovania 

Finančná komisia odporúča MieZ MČ Košice - Sídlisko KVP: 

schváliť návrh na zmenu Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom Mestskej časti Košice 

– Sídlisko KVP 
  Hlasovanie: 
  Za: 5     Proti: 0     Zdržal sa: 0 
 
6) Rôzne 
Mgr. Kelbelová sa informovala o parkovacej politike mesta a teda aj MČ. 
Predseda komisie Ing. Matoušek informoval o pracovnej ceste v Bratislave. Bratislava 
zavádzala parkovaciu politiku 2 roky a riešilo ju cca 30 ľudí. V Košiciach sa zatiaľ rieši centrum 
mesta a priľahlé oblasti. MČ má vlastnú politiku, ktorá bude nadväzovať na mesto. Problémom 
je pokles počtu obyvateľov a tým aj podielových daní a aj motivácia ľudí, aby sa prihlásili na 
trvalý pobyt v MČ. 
Mgr. Kelbelová informovala, že o 15.00 hod. sa už na ulici Bauerova, kde býva, nedá parkovať. 
Večer parkuje pri Bille. Čím ďalej, tým viac cudzích áut parkuje pri obytných domoch. Policajti 
síce dávajú pokuty za nesprávne parkovanie, ale danú situáciu to nerieši. 
Predseda komisie Ing. Matoušek informoval, že v budúcnosti musí prebehnúť na parkoviskách 
zber dát autom, ktoré je softvérovo vybavené, aby bolo možné vypárovať auto s evidenciou 
podľa ŠPZ. Bratislavu to ročne stojí 2 - 4 milióny eur. Novela zákona o objektívnej 
zodpovednosti: Bratislava nevedela aktualizovať pokuty za nesprávne parkovanie (cca 1 000 
pokút denne – nemá to kto robiť). Bratislava zamestnáva 50 ľudí na parkovaciu politiku.  
Mesto Košice bude riešiť VZN o parkovacej politike. Je to ale veľmi zložitý proces. 
Predseda komisie Ing. Matoušek informoval, že MČ dostane finančné prostriedky za Lex 
Ukrajinu vo výške 335 400,00 eur – na budúci týždeň v pondelok sa bude vypisovať žiadosť 
o poskytnutie prostriedkov na IROP. Ďalej informoval o tom, že prístrešky na zastávkach MHD 
boli odstránené. MČ uzatvorila novú zmluvu s iným dodávateľom, ktorý bude od apríla do leta 
tohto roku inštalovať nové, modernejšie a kvalitnejšie prístrešky. 
Informoval aj o tom, že rozpočet Mesta Košice na rok 2023 sa bude schvaľovať pravdepodobne 
18.4.2023. 
     
   
Predseda komisie Ing. Matoušek v závere poďakoval prítomným členom komisie za účasť 
a ukončil zasadnutie finančnej komisie.  

 

v Košiciach, dňa 22.03.2023 

Zapísala: Ing. Viera Háberová 

 

  Ing. Roman Matoušek 

   predseda komisie v. r. 


